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Què en farem dels diners 
de tots aquest any?

Com cada any per aquestes dates, l’Ajuntament aprova el pressupost 
anual. Salvant les distàncies, l’Ajuntament és com una gran família 
que té una casa i molts fills, cadascun amb la seva problemàtica i 
necessitats. I com passa a qualsevol casa mai n’hi ha prou per tot allò 
que ens agradaria fer o millorar.
El cert és que aquesta és una feina complicada, on és molt difícil fer 
content a tothom, però comptat i debatut el pressupost ha de sortir. 
Hem de dir que, malgrat que a ERC tenim la consciència que ens 
queden al tinter aspectes importants, considerem que aquest pres-
supost, per damunt de tot, prioritza les necessitats de les persones 
i dóna servei a tots els barris de la ciutat, i això ens sembla molt 
important. 
Del pressupost, que podeu veure sencer a la pàgina web de 
l’Ajuntament www.granollers.cat, volem destacar sobretot les inver-
sions que permetran que Granollers disposi: 
• Del centre de Cultura per la Pau Jonch i Sampere, que ens ha de 

permetre no oblidar la nostra història recent i fer de la pau el camí 
per a la història futura. 

• Una nova escola bressol municipal al barri del Lledoner, que aug-
mentarà el nombre de places i situarà al nord de la ciutat un servei 
educatiu públic, fins ara inexistent.

• Un nou paviment al carrer de les Travesseres que esdevindrà lloc 
preferent per a vianants i ampliarà la zona de vianants al centre de 
la ciutat.

• El Centre Educatiu Vallès arranjat per als Estudis Integrats de Comerç 
Urbà i Internacional dels quals disposarà la ciutat a partir del curs 
vinent.

• Un nou pavelló d’esports al pla de Baix, que serà l’espai de salut 
i esport per a dos centres educatius, Mestres Muntanya i Celestí 
Bellera, alhora que donarà servei a les entitats i els veïns del barri.

• Una sala d’exposicions a l’espai de Roca Umbert, que continuarà 
completant el projecte de la Fàbrica de les Arts.

• Una entrada a Granollers per Palou, per la carretera del Masnou, 
endreçada, més agradable i, el més important, transitable per als 
seus veïns.

• El nou centre de joves, el GRA, que retorna a la plaça de l’Església i 
que compartirà joventut amb història perquè ens permetrà gaudir 
de les restes de l’adobaria de Can Ginebreda.

• Els projectes al barri de Congost, que ens han de permetre millorar 
tant en convivència, com en accessibilitat. 

També volem dir que hi ha un aspecte que som conscients que hem 
aprofundit poc. Ens referim a la participació ciutadana en la gestió 
del pressupost municipal. És cert que s’han fets petits intents amb 
associacions de veïns, per tal que els veïns poguessin decidir com 
gastar el pressupost d’inversions i manteniment del seu barri, tal com 
deia ERC en el seu programa, però hem avançat poc. A Esquerra en-
tenem que la participació a aquest nivell ha de ser més compromesa. 
Cal endegar veritables processos de participació perquè són els veïns 
els qui millor coneixen les necessitats del seu barri. Estem segurs que 
aquest ha de ser el camí i continuarem treballant per aconseguir-ho. 

Isabel Alcalde i Sastre, Jaume Profitós i Martí i Francesc Sala i Pascual
Grup municipal d’ERC

ERC

Els grups municipals opinen

Anem per feina

L’Ajuntament de Granollers ha aprovat el pressupost de 
l’any 2007. És un pressupost rigorós com no podria ser 
de cap altra manera, igual que ho han estat els pressupos-
tos que el govern municipal de Granollers ha presentat 
en els darrers anys, sense estirar més el braç que la màni-
ga, definint bé els objectius a aconseguir, i executant-los i 
liquidant-los correctament.
Perquè els diners de l’Ajuntament no són altra cosa 
que els diners que els ciutadans i les ciutadanes posen 
a l’abast del govern municipal, a través del pagament 
del seus impostos, sigui en l’àmbit local o de caràcter 
general.
El pressupost de l’any 2007 és un pressupost ambiciós, 
perquè Granollers ha de seguir mirant endavant amb 
il·lusió. Són uns pressupostos, a més, amb un fort contin-
gut social. Les àrees que més creixen en aquests pressu-
postos són aquelles que podríem definir en aquest àmbit 
en consonància amb l’augment dels ingressos derivats 
dels convenis de finançament establerts amb el Govern de 
la Generalitat de Catalunya: serveis d’educació, esportius, 
socials, culturals, construcció d’ habitatge públic. 
Són uns pressupostos amb una inversió territorial clara, 
des de places, carrers, nous equipaments, hi ha actua-
cions del nord al sud de la ciutat, de l’est a l’oest. En són 
un exemple, la nova escola bressol al Lledoner, una nova 
zona poliesportiva a Can Bassa, la reposició de gespa al 
camp de futbol del carrer de Girona, continuar subven-
cionant ascensors en edificis que no en tenen, la renova-
ció de voreres, de jocs infantils a les places de la ciutat, el 
desenvolupament del POUM.
Cal destacar, també, que gairebé 1 de cada 3 euros gastats 
per l’Ajuntament en la prestació de serveis, té com a fina-
litat despeses relacionades amb la neteja viària i la gestió 
de les escombraries que generem totes les persones que 
vivim a Granollers, és a dir, la recollida, el tractament i 
l’eliminació.
El pressupost de l’any 2007 és pensat per anar per feina, 
per continuar millorant, i obeeix als compromisos adqui-
rits no només amb les persones que van donar confiança 
als partits que governem la ciutat, sinó al conjunt de 
ciutadans, i sectors socials i econòmics de la ciutat.

Jordi Terrades i Santacreu
Portaveu PSC

PSCCiU

que primer es pren la de-
cisió i després es busquen 
els arguments que justifi-
quen aquesta decisió.

Som a principis del 2007, 
un bon moment per 
expressar bons desitjos 
per aquest any que co-
mença, i els nostres són 
que Policlínica torni a ser 
una realitat ben aviat, un 
equipament sanitari bàsic 
per a la nostra ciutat.

Lourdes Garrell Raich
Grup municipal de 
Convergència i Unió

PP

nunca acabamos de pagar. Una 
ciudad donde no hay ciudada-
nos de primera y de segunda, 
una ciudad donde se respeta a 
todos y no se justifica el secta-
rismo cultural y político. Una 
ciudad donde no hay unos 
únicos comerciantes, un único 
club deportivo. Una ciudad 
donde todos tienen y tenemos 
nuestro sitio.
PD. Llevamos tres años envian-
do la misma carta y lo cierto es 
que nuestras reivindicaciones 
tienen tanta actualidad como 
el primer día ¿Será porque no 
se ha hecho nada?

Àngels Olano
Portaveu del grup municipal PPC
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